
 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA VINT I NOU DE 
NOVEMBRE DE DOS MIL ONZE. 
 
Núm. de la Sessió:  
Dia: 29 de novembre de 2011. 
Hora: 20 hores i 30 minuts a 21 hores i 45 minuts. 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sra. Maria Lluïssa Pla Isern 
Sr. Toni Marí Enseñat 
Sra. Caterina Verger Andreu 
Sra. Isabel Martin Roman 
Sr. Antonio Deudero Mayans 
Sra. Maria Teresa Pons Picó 
Sr. José Frias Cano. 
La Secretària Interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DE L’ACTA EN ESBORRANY DE LES SESSIONS ANTERIORS. 
 
2n.- NOMENAMENT DELS REPRESENTANTS ALS PATRONATS DE CULTURA I 
ESPORTS. 
 
3r.- APORTACIÓ DE L’AJUNTAMENT A LES ACTIVITATS COMPLEMENTÀRIES 
DEL COL·LEGI PUIG DE NA FÀTIMA. 
 
4t.- ELECCIÓ JUTGE DE PAU SUBSTITUT. 
 
5è.- APROVACIÓ CERTIFICACIÓ NÚM. 10 DE LES OBRES DE 
REHABILITACIÓ I MILLORA DEL CENTRE URBÀ DE PUIGPUNYENT. 
 
6è.- ACTA DE RECEPCIÓ DE LES OBRES DE REHAILITACIÓ I MILLORA DEL 
CENTRE URBÀ DE PUIGPUNYENT. 
 
7è.- MOCIONS: 
 
1.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA EN RELACIÓ A 
LA RETIRADA DEL RECURD D’INCONSTITUCIONALITAT DEL MATRIMONI 
ENTRE PERSONES DEL MATEIX SEXE, 
 
2.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA EN CONTRA DE 
LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE. 
 
8è.- CONTROL EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS JUNTA GOVERN LOCAL 
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AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 339/2011 FINS 393/2011. 
 
9è.- TORN D’URGÈNCIA. 
 
10è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ:
 
1r.- APROVACIÓ DE L’ACTA EN ESBORRANY DE LES SESSIONS ANTERIORS. 
 
El Sr. Batle dona compte de les següents actes de les sessions celebrades pel Ple de 
la Corporació: 
 

- Acta de la sessió extraordinària celebrada en data 25 d’octubre de 2011 per 
a l’elecció dels membres de les meses electorals per a les eleccions generals 
de dia 20 de novembre de 2011. 

- Acta de la sessió ordinària celebrada en data 25 d’octubre de 2011, es deixa 
sobre la mesa. 

 
Els membres presents acorden per unanimitat l’aprovació de l’acta de la sessió 
extraordinària de dia 25 d’octubre de 2011 
 
2n.- NOMENAMENT DELS REPRESENTANTS ALS PATRONATS DE CULTURA I 
ESPORTS. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“Atès que de conformitat amb els Estatuts dels Patronats de Cultura i Esports, el Ple 
de l’Ajuntament ha de dur a terme el nomenament de tres membres, es proposa al 
Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Nomenar com a membres del Patronat de Cultura a les següents 
persones:  
 

- Miquel Àngel Aguiló Matas 
- Just Hernández Marí 
- Eladio Tomas Arruga. 

 
SEGON.- Nomenar com a membres del Patronat d’Esports a les següents persones: 
 
 

- Macià Marí Enseñat 
- Bartomeu Bauzà Martorell 
- Joan Miquel Bosch Company.” 

 
Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per 6 vots a favor (3 del grup 
Independents i 3 del grup PSOE) i 3 abstencions del grup PP. 
 
3r.- APORTACIÓ DE L’AJUNTAMENT A LES ACTIVITATS COMPLEMENTÀRIES 
DEL COL·LEGI PUIG DE NA FÀTIMA. 
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 El Sr. Batle dona la paraula a la regidora d’Educació, Sra. Marissa Pla per tal de 
que expliqui la proposta. 
La regidora Sra. Marissa Pla dona compte del programa i pressupost de les 
activitats complementàries previstes pel curs 2011-2012, que s’adjunta a aquesta 
acta 
 
La regidora Sra. Marissa Pla explica que aquest any es proposa que l’aportació de 
l’Ajuntament a les activitats complementaries sigui més ajustada, com a 
conseqüència de la situació econòmica. L’any 2010-2011 es varen aportar 2.300€ i 
per a l’any 2011-2012 es proposa fer una aportació de 950€.  
 
També s’ha de dir que la proposta de la retallada ve també des de l’escola. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Aprovar una aportació per a les activitats complementàries de 950€ pel 
curs 2011-21012, de conformitat amb el programa i pressupost abans esmentat. 
 
Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
4t.- ELECCIÓ JUTGE DE PAU SUBSTITUT. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“ Atès que en el mes de setembre es va iniciar el procediment per dur a terme 
l’elecció del Jutge de Pau substitut de Puigpunyent 
 
Atès que, de conformitat amb el que estableix l’article 101.2 de la Llei 16/1985, de 
1 de juliol, del poder judicial, així com l’article 6 del Reglament 3/1995, de 7 de 
juny, dels jutges de pau, l’elecció del Jutge de Pau i del seu substitut s’ha 
d’efectuar pel Ple de la Corporació amb el vot favorable de la majoria absoluta dels 
seus membres, entre les persones que, reunint les condicions legals, així ho 
sol·licitin.  
 
Atès que la el Reglament abans esmentat preveu que si no hi hagués sol·licitants, 
el Ple de la Corporació elegirà lliurement amb subjecció als mateixos requisits de 
procediment. 
 
Atès que dins el termini establert, no s’ha presentat cap sol·licitud, 
 
Es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Elegir com a Jutge de Pau substitut al Sr. Fèlix Ferrer Rotger. 
 
SEGON.- Remetre al Jutjat Degà el present Acord per tal de que es procedeixi al 
seu nomenament.” 
 
En el debat posterior, el portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero, vol donar 
l’enhorabona per l’elecció, és una bona notícia. 
 
Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per unanimitat. 
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5è.- APROVACIÓ CERTIFICACIÓ NÚM. 10 DE LES OBRES DE 
REHABILITACIÓ I MILLORA DEL CENTRE URBÀ DE PUIGPUNYENT. 
 
El Sr. Batle dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“Vist que en data 23 de novembre i registre d’entrada 2057 es va presentar a 
aquest Ajuntament la certificació núm. 10 corresponent a les obres de Rehabilitació 
i millora del centre urbà de Puigpunyent”, per import de 7.288,44 €, que correspon 
amb l’import de la factura presentada per la UTE PUIGPUNYENT en relació a les 
obres esmentades. 
 
Es proposa al Ple que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Reconèixer l’obligació en favor de la UTE PUIGPUNYENT per import de 
7.288,44€ pel concepte de certificació núm.10 de les obres de Rehabilitació i millora 
del centre urbà de Puigpunyent. 
 
SEGON.- Aprovar i ordenar el pagament de l’esmentada factura per l’import 
esmentat. 
 
TERCER.- Dur a terme els tràmits pertinents per tal de justificar l’aprovació de les 
esmentades factures davant la Direcció general d’Arquitectura i Habitatge, 
Conselleria d’Agricultura, Medi Ambient i Territori del Govern de les Illes Balears, 
tot i que es tracta d’una obra subvencionada per l’esmentada Conselleria. 
 
QUART.- Donar compte del present acord al departament de comptabilitat pel seu 
coneixement i efectes”. 
 
En el debat posterior, el portaveu del grup PP, Sr. Antonio Deudero, demana si és 
la darrera certificació i el Sr. Batle respon que no, encara falta la final. 
 
El portaveu del PP demana quin percentatge hi ha pagat i el Sr. Batle respon que 
pagat poc però certificat quasi el 100%. 
 
Sotmesa la proposta a votació, és aprovada per 6 vots a favor (3 del grup 
Independents i 3 del grup PSOE) i 3 abstencions del grup PP. 
 
6è.- ACTA DE RECEPCIÓ DE LES OBRES DE REHAILITACIÓ I MILLORA DEL 
CENTRE URBÀ DE PUIGPUNYENT. 
 
El Sr. Batle explica que l’acta de recepció s’havia convocat per dia 30 de novembre 
però hi ha hagut diversos factors, com la col·locació de papereres, rejuntat de 
pavimentació, que pel mal temps no s’ha pogut executar, i altres acabats que s’han 
demorat, i per la qual cosa s’ha posposat per més endavant. 
 
El portaveu del PP demana si passa res pel tema de terminis i el Sr. Batle respon 
que no, que per part de la Conselleria se’ns va concedir una pròrroga fins dia 21 de 
desembre. El portaveu del PP vol donar l’enhorabona per la notícia ja que no en 
tenien coneixement. 
 
Per la qual cosa, es deixa sobre la mesa el present assumpte i probablement es 
convoqui l’acta de recepció per dia 14 de desembre i un ple extraordinari per dia 13 
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de desembre.  
 
7è.- MOCIONS: 
 
1.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA EN RELACIÓ A 
LA RETIRADA DEL RECURD D’INCONSTITUCIONALITAT DEL MATRIMONI 
ENTRE PERSONES DEL MATEIX SEXE, 
 
El Sr. Atle dona la paraula al portaveu del grup PSOE per tal de que procedeixi a la 
lectura i explicació de la moció presentada pel seu grup. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí dona la paraula a la regidora Sra. Caterina 

ixí: Verger, que dona lectura de la proposta que diu a       
“La Llei 13/2005, d'1 de juliol, per la qual es va modificar el Codi Civil reconeixent 
el dret a contraure matrimoni a les parelles del mateix sexe, constitueix un dels 
grans avenços en igualtat del col.lectiu de lesbianes, gais i bisexuals i ha servit 
d'exemple i inspiració per a l'ampliació de les llibertats en molts altres països. Amb 
l'aprovació d'aquesta Llei es va produir un històric avanç en l'equiparació legal d'un 
col.lectiu que ha estat oblidat i discriminat al llarg del temps. L'aprovació del dret al 
matrimoni per a parelles compostes per persones del mateix sexe ha suposat un 
avanç democràtic que amplia la protecció legal a aquesta realitat familiar, tant a les 
parelles com als seus fills i filles, i suposa, després de dècades d'invisibilitat i 
marginació, un reconeixement de la seva dignitat en una societat avançada, plural i 
diversa. Aquest fet ha de produir satisfacció no només en el col.lectiu afectat, 
també en el conjunt de la ciutadania en la mesura que suposa una ampliació de 
drets i llibertats.  
 
La igualtat d'un col.lectiu ha de ser completa o, per contra, no ho és. Per aquesta 
raó és vital respectar la llibertat de gais, lesbianes i bisexuals per triar, en cas de 
voler consolidar la seva unió des del punt de vista legal, entre un enllaç en 
matrimoni o per una unió de parella de fet, només així la unió de aquestes 
persones es produirà en igualtat de condicions amb la resta de la ciutadania.  
 
El 30 de setembre de 2005 el Partit Popular va interposar un recurs 
d'inconstitucionalitat que qüestiona el reconeixement del dret al matrimoni entre 
persones del mateix sexe, oposant-se d'aquesta manera a aquesta igualtat de facto 
en l'accés al matrimoni i les conseqüències legals que això suposa per les persones 
gais, lesbianes i bisexuals. La presentació d'aquest recurs ha suposat una amenaça 
des d'aleshores per a totes aquelles persones que aspiren a viure en igualtat i, 
especialment, per a milers de famílies compostes per gais, lesbianes i bisexuals, 
amb els seus respectius fills i filles, que fa sis anys pendents de una sentència que 
resolgui definitivament un recurs que només persegueix anular l'extensió de drets i 
llibertats, que no perjudica a ningú i sí implica dignitat i felicitat per a moltes 
famílies.
 
 
 
Per això, i d’acord amb el que estableix el Reglament Orgànic del Ple, el Grup 
municipal Socialista presenta la següent  
 

PROPOSICIÓ 
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1.- 1. Dirigir des d'aquest Ajuntament al president nacional del Partit Popular 
(carrer Gènova, 13 - Madrid 28.004), Don Mariano Rajoy Brey, instant-lo a retirar 
el recurs d'inconstitucionalitat que qüestiona el dret al matrimoni entre persones 
del mateix sexe presentat davant el Tribunal Constitucional.  
 
2. Donar trasllat d'aquesta moció a l'associació Ben Amics situada al carrer 
Conqueridor, n º 2 - principalment Palma 07001 ia la Federació Estatal de 
Lesbianes, Gais, Transsexuals i Bisexuals situada al carrer Infantas, 40 - 1 º 
dretMadrid28.004”  
 
En el debat posterior, el portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero diu que la moció fa 
una sèrie de mencions que no es corresponen amb la realitat jurídica. El marc legal 
de l’Estat espanyol ja garantia la igualtat de condicions. 
 
Segueix dient que estan sorpresos de que un recurs que es va interposar l’any 
2005, es presenti la moció en el 2011. Creiem que la finalitat d’aquesta moció és 
intentar desviar l’atenció del que realment preocupa als ciutadans. 
 
Pel fet de que hi hagi un recurs en el Tribunal Constitucional, no vol dir que els 
drets no continuïn vigents, ja que es respecta sempre el marc legal. El recurs no és 
cap amenaça a cap col·lectiu, sinó lo que vol es posar els conceptes en ordre. 
 
Els homes i les dones són iguals en drets i deures, el problema sorgeix en el tema 
del conceptes, ja que no es pot emprar el mateix concepte i les mateixes paraules 
per coses distintes, com és el matrimoni. 
 
El regidor del PSOE, Sr. Toni Marí demana si el fet de canviar la definició ja ho 
arregla tot. Es pot dir a la Reial Acadèmia que canviï la definició i ja està arreglat. 
 
El portaveu del PP diu que no ja que la Reial Acadèmia defineix segon criteris 
històrics. 
 
La portaveu de grup Independents, Sra. Margalida Morell creu que si el problema és 
la definició creu que no hi ha el perquè haver de tornar enrera. Ha estat un dels 
grans avanços dels darrers anys i incidir amb el mateix tema és tronar enrera. 
 
El portaveu del PP diu que han votat a favor del PP en les darreres eleccions un 
40%, per la qual cosa hi estan d’acord un 40% de la població. 
 
La regidora del PSOE, Sra. Caterina Verger diu que si és així, estan en contra un 
60% de la població. 
 
El Sr. Batle diu que si no hi ha aportacions noves es passa a la votació. Sotmesa la 
moció a votació, és aprovada per 6 vots a favor ((3 del grup Independents i 3 del 
grup PSOE) i 3 vots en contra del grup PP. 
 
2.- MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA EN CONTRA DE 
LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE. 
 
El Sr. Batle dona la paraula al portaveu del grup PSOE per tal de que doni lectura i 
expliqui les mocions presentades pel seu grup. 
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El portaveu del grup PSOE dona la paraula a la regidora Sra. Caterina Verger que 
procedeix a la lectura de la moció que diu així: 
 
“MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA A L’AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT QUE 
PRESENTA AL PLE PER A LA SEVA APROVACIÓ, AMB MOTIU DEL DIA 25 DE 
NOVEMBRE, DIA INTERNACIONAL CONTRA LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE. 
 
Un any més commemorem el dia 25 de novembre com a  Dia internacional contra 
la violència de gènere, i un any més, des del Grup Socialista, volem traslladar un 
missatge en positiu: que és possible sortir de la violència amb la col·laboració social 
i  sobretot amb la perseverança institucional en la continuïtat de polítiques 
d'igualtat d'oportunitats entre dones i homes. 
 
L’aprovació de la  llei integral contra la violència de gènere l’any 2004  va suposar 
introduir en el cor de l’agenda política el fenomen de la violència cap a les dones i 
l’articulació de mesures de protecció, així com una sèrie de drets i prestacions per a 
les dones víctimes de maltractaments i els seus fills, protecció institucional que 
només és possible quan s’interposa una denúncia. 
 
En aquests anys des del Govern d’Espanya s’han incrementat els recursos policials 
especialitzats, s’han coordinat i integrat totes les capacitats disponibles, s’han 
instrumentat eines per determinar la situació de risc de les víctimes, s’ha apostat 
per la protecció personalitzada i s’han impulsat actuacions en el marc de la Unió 
Europea. 
 
Totes les institucions tenen l’obligació legal de promoure la igualtat d’oportunitats 
entre dones i homes i de transversalitzar la igualtat de gènere a les seves polítiques 
públiques. Totes les institucions, des de les locals, passant per les insulars i 
autonòmiques s’han d’implicar i coordinar els seus recursos per socialitzar envers la 
igualtat i lluitant de manera efectiva contra el sexisme en totes les seves 
manifestacions i actituds. La crisis no pot servir d’excusa per justificar les retallades 
en les polítiques d’igualtat d’oportunitats entre dones i homes i no pot ser motiu de 
baixar la guàrdia. 
 
Malauradament, hem de lamentar que en les darreres setmanes hi hagi hagut una 
altre víctima mortal a Mallorca, una jove de vint-i-quatre anys, na Núria Oriol, 
essent aquesta la segona víctima mortal de violència de gènere a la nostra illa en el 
que portam d'any. L’arxipèlag balear compta amb la tercera taxa més alta de 
denúncies per violència contra la dona a tota Espanya, 18,73 denúncies per cada 
10.000 habitants, la qual cosa mostra la confiança de les dones en les nostres 
institucions per sortir de la seva situació de violència i la necessitat d'institucions en 
alerta permanent per no davallar la guàrdia davant del sexisme i la violència 
masclista.  
 
Avui més que mai els organismes d’igualtat són imprescindibles per desenvolupar 
polítiques actives d’igualtat d’oportunitats entre dones i homes i impulsar mesures 
correctores de les desigualtats de gènere. Cal assentar les passes donades en 
aquesta matèria contra aquells que desprestigien les polítiques d’igualtat i el 
feminisme com a teoria política de la igualtat d’oportunitats que tants de canvis 
socials, polítics i de relacions interpersonals entre homes i dones ha possibilitat.  
 

C/ Sa Travessia, 37      C.P.  07194   PUIGPUNYENT 
Telèfon: 971 614455, Fax: 971 614401    E-mail: ajuntament@ajpuigpunyent.net 



 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
Por tot l' anteriorment exposat, presentam per a la seva aprovació del Ple de 
l'Ajuntament els següents  
 
ACORDS: 
 
El Ple de l'Ajuntament de PUIGPUNYENT exigeix el restabliment de la Direcció 
Insular d’Igualtat o, en el seu defecte, una unitat administrativa que coordini els 
programes i serveis d’igualtat d’oportunitats entre dones i homes de la població 
mallorquina i a restaurar el Servei d’Agents d’Igualtat. 

 
El Ple de l'Ajuntament de PUIGPUNYENT insta el Consell de Mallorca a continuar 
amb els ajuts a les dones víctimes de violència de gènere, recollits a l’article 27 de 
la llei de mesures de protecció integral de les dones víctimes de violència de gènere 
i consolidats legalment la passada legislatura. 
 
El Ple de l'Ajuntament de PUIGPUNYENT exigeix a la directora de l’Institut Balear 
de la Dona que prestigiï aquest organisme, coordini polítiques transversals i posi a 
disposició de les dones víctimes de violència de gènere tots els recursos 
assistencials possibles per les dones víctimes de violència de gènere i els seus 
infants. 
 
El Ple de l'Ajuntament de PUIGPUNYENT insta el Parlament de les Illes Balears a 
aprovar una nova llei d’igualtat que derogui la llei per la dona 12/2006, que ha 
quedat obsoleta arran d’una llei de rang superior més ambiciosa. 
 
El Ple de l'Ajuntament de PUIGPUNYENT insta el Govern de les Illes Balears a 
promoure la igualtat i la coeducació als centres educatius, no sostenint amb fons 
públics aquells centres educatius que promoguin el sexisme a través de la 
segregació escolar. “ 
 
Una vegada llegida la moció, el grup Independents proposa incloure a la moció, en 
l’apartat dels acords el següent text, de conformitat amb l’escrit que ha remès a 
l’Ajuntament l’Institut Balear de la Dona: 
 
“ El Ple de l’Ajuntament de Puigpunyent, acorda, reafirmar-se en el compromís de 
treballar per una justa reparació, per prevenir les formes de discriminació i 
violència contra les dones, penalitzar-les i assistir i protegir a les dones que la 
sofreixen, a estimular la participació i atendre les necessitats pròpies de les dones.” 
 
El portaveu del grup PP diu que si se pogués fer una distinció entre l’exposició de 
motius i els acords, estarien d’acord amb l’exposició de motius i no amb els acords. 
Així mateix, el portaveu del PP diu la moció fa referència a una nova llei d’igualtat i 
demana al PSOE que proposi una llei al Parlament ja que el PSOE té grup 
parlamentari. Diu que si la llei és del 2006 i ha quedat obsoleta, perquè no han 
presentat una nova llei  aquests darrers anys. 
Pel que fa al sosteniment amb fons públics de centres educatius que promoguin el 
sexisme a través de la segregació escolar, el portaveu del PP diu que ja no hi ha 
cap centre educatiu d’aquest tipus. 
En quan a l’exigència a la directora de l’Institut Balear de la Dona, el portaveu del 
PP creu que aquesta persona ja esta fent la seva tasca. 
Pel que fa a la reclamació al Consell de Mallorca per continuar amb els ajuts de la 
passada legislatura, el portaveu del PP creu que amb aquesta reclamació sembla 
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que el PSOE no te cap consciència de la situació econòmica del Govern de les Illes 
Balears ja que aquestes ajudes no estan pressupostades i es cerquen recursos 
d’altres institucions que puguin fer front a aquestes despeses. 
 
El portaveu del PSOE, Sr. Toni Marí, diu que estan d’acord amb introduir l’aportació 
del grup Independents, si be, pel que fa a les manifestacions fetes pel grup PP creu 
que sempre tindran els mateixos arguments econòmics. L’exposició de motius no és 
res més que donar contingut als acords que es pretenen votar, per la qual cosa, no 
es poden separar. 
 
La regidora Sra. Marissa Pla diu que li sembla molt trist que per un tema econòmic 
s’estigui marginant a un col·lectiu important. 
 
El portaveu del PP diu que lo que s’ha suprimit és la Direcció Insular per evitar 
duplicitats amb l’Institut Balear de la Dona, que assumirà les ajudes que fins ara es 
donaven. Es tracta de unificar en una sola institució les mateixes competències. 
 
La regidora Sra. Maria Teresa Pons, diu que pel grup PP també són importants les 
ajudes però s’han d’evitar duplicitats. 
 
El Sr. Batle diu que a banda de la unificació, és un tema de prioritats d’inversió 
econòmica. És un dels llocs on menys s’ha d’escatimar. 
 
Sotmesa la moció a votació, és aprovada per 6 vots a favor ((3 del grup 
Independents i 3 del grup PSOE) i 3 vots en contra del grup PP. 
 
8è.- CONTROL EQUIP DE GOVERN: 
 
ACORDS JUNTA GOVERN LOCAL 
 
DECRETS DE BATLIA DES DE 339/2011 FINS 393/2011. 
 
El Sr. Batle explica que les actes de la Junta de Govern i els Decrets no s’han pogut 
remetre en temps als membres del Ple, per la qual cosa, es deixa el control de 
l’equip de govern per a la propera sessió.  
 
La resta de membres de la Corporació estan d’acord amb la decisió.. 
Pel que fa als acords de Junta de Govern i decrets de la sessió anterior (Ple del mes 
d’octubre) no hi ha res a dir.  
 
9è.- TORN D’URGÈNCIA. 
 
No se’n formula 
 
 
10è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
El portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero vol fer els següents: 
 
Fer constar que no es fa un nomenament del jutge de pau, sinó que es fa una 
proposta. 
Quin pressupost té la cadira per a discapacitats de la Casa de Cultura? El Batle 
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respon que no se sap ja que forma part del projecte d’obres de reforma de la Casa 
de Cultura, en el marc de la convocatòria de subvencions per eliminació de barreres 
arquitectòniques, però es mirarà en el projecte. 
 
El grup PSOE demana que la propaganda electoral no es ferri amb cinta adhesiva 
als arbres. 
 
La regidora Sra. Marissa Pla vol fer saber que el Sr. Miquel Àngel Aguiló, que ha 
estat nomenat avui mateix per aquest Ple membre del Patronat de Cultura, ha estat 
guardonat amb el premi escènic a la millor composició musical de les Illes Balears. 
 
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 
21:45 hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretària 
Interventora de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
 
El Batle,                                                 La Secretària Interventora, 
 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                             Cristina Pou Bosch 
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